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Manj administracije, več akcije

KS KODELJEVO

Franc Potočnik še ne živi dolgo na Kodcljcvem, vendar jc že prevzel
vodstvo sveta naše KS, kajti tako delo mu ni ncznano, saj je bil vključen
v krajevno samoupravo že v občini Lj. Vič-Rudnik, od koder se je preselil
k nam. Zaželimo mu torej najprcj dobro počutje med nami in mnogo
uspesnega dcla.

Ob našem obisku pa je kar povzel besedo.
Optimist sem in človek akcije.

Zato pa scm najprcj preglcdal doku-
mcntacijo o življcnju Kodcljcvega
zadnjih nekaj let. In šc cnkrat ugotav-
ljam: optimist scm - kljub tcmu, da
scm dobil občutek, da tudi KS Kodc-
ljcvo - kot vse ali večina drugih - ni
zaživela tako, kot jc to prcdvidcla
ustava 1. 1974. Poleg tozdov naj bi bilc
krajevne skupnosti osnovnc cclicc
dcla in življcnja naših Ijudi. Tako se je
res ludi začclo - a danes? Razrasla sc
je birokracija že v KS sami, v odnosu
do KS v občini in potcm naprcj in
človek se žc rcsno sprašujc, kaj sploh
lahko v KS še ukrcncmo po svoje. Saj
je žc vsc prcdpisano in dorečcno!
Upam si trditi, da jc že skoraj za vsako
odločitev v KS najprej treba vprašati
na občino - za mncnjc. Torej se tam
odloča, kaj smemo in čcsa ne pa kaj
moremo dclali in . . . Primeri se cclo,
da občina odloča mimo KS, pa o svoji
odločitvi niti nc obvesti KS!

Vprašujem se torcj, ali je taka KS
sploh še potrebna! Ako jo rabimo lc
za krcpiiev birokracije (v občini in
naprej), poicm jo raje dancs ukinimo,
sc bo vsaj gospodarstvo - upam - ne-
koliko razbrcmenilo.

Čc pa KS mora biti, ji je potrcbno
omogoiiti redno in nemoteno dclova-
nje. Za to pa rabi dcnar, katcrcga
sedaj dobiva le v minimumu za matc-
rialnc stroške in osebni dohodek zapo-
slenih. Pa šc ta sredstva so doloicna
naprej, nc glcdc na dcjansko višino
inflacijc in obscg nalog, ki jih vcdno
vcč predlagajo z občin na KS. In tc
kajpak v glavncm lc živoiarijo.

A v občini se zbira in deli veliko

dcnarja, pa naj bo to v skupščini ob-
činc ali sisov, npr. za otroško varstvo,
izobražcvanje, zdravstvo, socialno
skrbstvo, za kulturo in telesno kul-
turo. . . Vsch teh srcdstcv KS nc vidi
- razcn prcj omcnjcncga minimuma.
Kje je krivda? V sistcmu ali v Ijudch?
Če je v sistemu, ga spremenimo, če
pa je v Ijudeb, jih podučimo, na-
učimo jih misliti in delati drugače
kot doslej.

Korak k temu naj bo tudi moja
žclja, da bi se krajani mcd seboj zbli-
žali, sc bolj mcdscbojno spoznali.
Tako bomo vcrjetno hitrcjc in globljc
dosegli tudi njih vcčjo voljo za sodclo-
vanje v tako razvcjani samoupravi
KS. Saj sc bomo rcs kaj kmalu srcčali
spct pri denarju npr. za razna srečanja
oirok, mladih in starih krajanov, za
urediicv tcga ali oncga. Toda več ko
nas bo organizirano delovalo v KS,
več naših glasov bo slišali na vsch
koncih in krajih.

Pri dclu občinske skupščinc pa naj
vidim prcdvsem vlogo zbora KS kot
cnakopravncga parmcrja drugima
dvema zboroma. Po zapisnikih scm
ugoiovil, da scjc našc dclcgacijc za
zbor KS niso bilc vedno sklcpčnc. To
kaže na prcmajhno intcresiranost ali
žc na nczaintcrcsiranost članov dcle-
gacijc za sodclovanjc in prcnašanje
problcmatikc na občinsko ravcn. Za-
kaj? Edcn od vzrokov jc prav gotovo
žc prej navedcni: na občinski ravni sc
nahajata škarje in platno.

Na ravni KS imamo vrsto raznih
icles, katcrih člani dclajo brczplačno,
a ta tclcsa rabijo dcnar za matcrialnc
izdatkc; kcr pa tcga ni dovolj, posta-
jamo malcnkostni in sc najdcmo cclo
v razmcrah, ko kupčkamo dinarjc za
papir, ovojnicc in znamkc, kajti celo
za to se pokažc ob letu kar vclika
štcvilka - ob ncprcdvidcno visoki in-
flaciji kajpak.

V zvczi z dciovanjcm vsch različnih
iclcs v KS pa ugotavljam, da bi sc bilo
poircbno zamislili, čc nismo prcorga-
nizirani. Zato prcdlagam popolno rc-
vkijo vsch predpisov vsch vrst organi-
zirancga delovanja v KS - ob možno-
sti reorganizacijc žc v občini, pa tudi
navzgor v mcslu in cclo rcpubliki.
Prav gotovo bo taka rcvizija dala pozi-
livcn rczuliai racionalncjšcga poslova-
nja, to pa pomcni manj administra-
cijc, manj birokracijc na vsch ravnch.

V sedanji težki gospodarski in po-
litični situaciji naj bo to letos in pri-
bodnje leto prioritetna naloga delav-
cev in funkcionarjev občine Ljub-
Ijana Mostc-Polje. Če se bodo odgo-
vorni dclavci poglobili v gore predpi-
sov, bodo kaj lahko ugotovili, da je
možno za marsikateri predpis zahte-
vati spremembo ali celo ukinitev.

Apcliram na občinskc funkcionarjc,
da sc rcsno lotijo navedcnih problc-
mov in vplivajo na zmanjšanjc admi-
nistracijc v KS in v občinskj upravi.
Pri lcj akciji smo tudi mi iz KS Kode-
ljcvo pripravljeni sodclovati in poma-
gati.

Tovariš predsednik! Pri reševanju
vse širine zastavljenc problematike
si obljubimo medsebojno sodclova-
njc in pomoč tudi Kodeljevčani - po-
tem rezultati ne morejo izostati. In
potem boste lahko še z večjim opti-
mizmom dobili polrdilo za delo - tj.
poleg vašega optimizma, katercga
res nimatc malo, še za akcijo! A. M.


